
Viskaforsbygdens ortsråd - styrelsen

Protokoll 2024.01.25	 18.09 - 20.10	  Vbytes lokal, Viskaforsskolan.


Närvaro:	 	 Michael Flodhag, Peter Karlsson, Mari Larsson, Maria Erixon, Anita Petters-
son,	 	 Jan-Åke Brorsson och Bengt Sandell.


Gäst:	 	 	 Heiti Ernits.


Förhinder:	 	 Eva Kindvall Vinkvist, Christina Appelkvist och Lars Hermansson.

 

1. Öppnande	 	 Ordföranden öppnar mötet kl. 18.15.


2. Dagordning		 Förslag har varit utsänt och godkännes.


3. Laget runt	 	 Seglora. Musikstund i bygdegården, visafton, årsmöte i mars, årsskrift 	 	
	 	 	 under utarbetande, bus on demand fungerar inte i hela Seglora.


	 	 	 Kinnarumma -   AW i puben 26/1  Planerar inför Valborgsfirande.


	 	 	 Svaneholm -  Styrelsemöte  16.1. Årsmöte 29/2. Informtionsutdelning i 	 	
	 	 	 brevlådor v 7. Vårstädning 13/4. Senare i vår planers aktivitetsdag med 	 	
	 	 	 invigning av nytillskott vid Bogrydssjön, arbetsdagar för underhållsarbete, 	
	 	 	 målning av linjer på basketplanen och en grillkväll vid Svanäng.


	 	 	 Rydboholm. Stiltje just nu. Jobba vidare för nystart under våren.  


	 	 	 Vbytes;    ”Egen lina” för att få bättre internetkapacitet. Ansökan till 	 	
	 	 	 ortsrådet på dagordningen.


4. Peter	 	 Peter informerar om lokalbehovsplanen. Bl.a. noteras behov av ny/	 	
	 	 	 renoverad idrottshall i Viskafors. Inga beslut.

	 	 	 Fritidsgården. Bra besökstryck. Strävan är mycket, bra aktivitet. Ganska 		
	 	 	 lugnt bland ungdomarna. Samverkar med Vbytes, och utnyttjar både 	 	
	 	 	 simhallen och idrottshallen.

	 	 	 

5. Lovpeng	 	 Ansökan från RSK innebandy om bidrag för deltagande med en tjejgrupp 	
	 	 	 vid cupspel i Varberg.  Ansökan avser 5.000 kr


   	 	 	 Ansökan från Seglora byalag om stöd för sportlovsaktivitet (v.7) utomhus. 	
	 	 	 Exakt program anpassas efter väder. Ansökan avser 2.000 kr, enligt bilaga.

 


  	 	   	 Ortsrådet beslutar att godkänna båda ansökningarna.


	 	 	 

 6. Projektansökan	 Vbytes ansöker om stöd för att uppgradera internetuppkoppling i Viskafors 	
	 	 	 för att klara de begränsningar som visade sig i samband med hösten Lan. 	
	 	 	 Det väntas även komma hela skolfastigheten tillgodo. Enligt bilagd ansökan 	
	 	 	 avser ansökan investering i en egen internetuppkoppling och inköp av men 	
	 	 	 kraftigare router. Kostnade beräknas kunna uppgå till 32.500 kr


	 	 	 Ortsrådet beslutar att godkänna ansökan till faktisk kostnad upp till max 		
	 	 	 32 500 kr.


7. Snöröjning	 	 Ortsrådet diskuterar ansvarsförhållanden när det gäller snöröjning och 	 	
	 	 	 halkbekämpning på trottoarer och gångbanor.

	 	 	 Inga beslut fattas men ortsrådet följer fortsatt frågan. Den kommer också 	
	 	 	 upp på Viskafors vägförenings årsmöte den11 mars.




8.   Framtiden		 Ordföranden presenterade, vid föregående möte,  tanken att genomföra en 	
	 	 	 heldag där ortsrådet (styrelse + medlemmar) och andra intresserade arbetar 
	 	 	 med frågan ”Vad kan vi göra för att folk i Viskaforsbygden ska må bra?”

     	 	 	 Ortsrådet fattar inget beslut. Peter och Heiti har berett frågan och redogör 	
	 	 	 för tankar kring kartläggning av befolkningens mående. Bl.a. planerar 	 	
	 	 	 föräldraföreningen en enkät, riktad till elever, personal och föräldrar i F-9, 		
	 	 	 som ska ge en nulägesbild. I den följande diskussionen betonas bl.a. vikten 	
	 	 	 av att inte enbart rikta in sig på barn och unga. Allas mående är viktigt och 	
	 	 	 alla påverkar varandra i samhället.


9.   Årsmöte - förberedelser	 Tid: 18.3 kl. 18.00	 Plats: Viskaforsskolans matsal

	 	 	 Kallelse via mail, hemsida och sociala medier

	 	 	 Årsredovisning, förslag till dagordning i enlighet med stadgarna, 	 	 	
	 	 	 verksamhetsplan och budget för 2024 föreligger.	 

	 	 	 Förslaget till dagordning fastställes.

	 	 	 Ortsrådet undertecknar årsredovisningen.

	 	 	 Ortsrådet beslutar föreslå årsmötet att medlemsavgiften för 2025 ska vara, 	
	 	 	 oförändrat 500:- för företag och 300:- för föreningar

	 	 	 Alla läser igenom verksamhetsplan och budget och meddelar Jan-Åke 	 	
	 	 	 eventuella justeringar snarast, vartefter de publiceras på hemsidan.

	 	 	 Maria bokar lokal.

	 	 	 Jan-Åke inbjuder Kristina Nyberg Smahel att komma till årsmötet och 	 	
	 	 	 informera om välfärdsbokslutet.


 10.  Rapport från möte med kommunen och de andra ortsråden.  Michael rapporterar från 	 	
	 	 	 mötet. Det var givande och bör upprepas även utan kommunens 	 	 	
	 	 	 medverkan.

 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	
11. Övrigt	 	 Noteras att Viskaforsbygdens dag 2024 planeras till 7.9 och julmarknaden 	
	 	 	 till 7.12.


 

12. Avslutande	 Mötet avslutas 20.10.


Svaneholm 24.01.25


vid protokollet:  _______________________	 	 Justeras:  _______________________

	 	 	 Bengt Sandell		 	 	 	 Michael Flodhag





